



Institut Pengajian Siswazah

Rujukan Tuan :  
Rujukan Kami : UPSI/IPS-3/600.2  
Tarikh : 20 Mac 2015

**Profesor Madya Dr. Azlan bin Kamari - Penyelia Utama**  
Fakulti Sains dan Matematik

**Profesor Madya Dr. Suriani binti Abu Bakar - Penyelia Bersama**  
Fakulti Sains dan Matematik

Y. Bhg. Prof/ Prof. Madya/ Dr/ Tuan/ Puan,

**PELANTIKAN SEBAGAI PENYELIA BAGI PELAJAR IJAZAH SARJANA**

Saya dengan segala hormatnya merujuk kepada Mesyuarat Jawatankuasa Pengajian Siswazah Kali Ke-96 Bil. 9/2014 yang bersidang pada 30 September 2014.

2. Sukacita dimaklumkan, Y. Bhg. Prof/ Prof. Madya/ Dr/ tuan/ puan dilantik sebagai **Penyelia Utama dan Penyelia Bersama** kepada pelajar seperti di bawah :-

Butir-butir Pelajar	Cadangan Tajuk Kajian
Mohd Sahli bin Muda No. Matrik : M20141001155 Ijazah Sarjana Sains MT67 - Kimia Analisis Mod Pengajian : Penyelidikan Semester Berdaftar : Semester 1 Fakulti Sains Dan Matematik	Synthesis, Characterisation and Application of Chitosan Functionalised Graphene Oxide Nanocomposites For Pesticide Formulations

3. Memandangkan proses penyeliaan merupakan suatu perkara yang penting untuk diberi perhatian, maka pihak Institut memohon kerjasama Y. Bhg. Prof/Prof. Madya/ Dr/ tuan/ puan agar memastikan pelajar di bawah seliaan Y. Bhg. Prof/ Prof. Madya/ Dr/ tuan/ puan mengemukakan **satu (1) Laporan Kemajuan Pengajian Siswazah (LKPS)** kepada Dekan Institut Pengajian Siswazah pada setiap penghujung semester. Pelajar yang gagal menghantar LKPS untuk semester tersebut tidak akan mendapat gred **Sedang Maju (SM)** dan boleh diberhentikan. Bersama-sama ini dilampirkan peranan dan tanggungjawab penyelia untuk makluman dan rujukan Y. Bhg Prof/ Prof. Madya/ Dr/ tuan/ puan.

Kerjasama dan kesudian Y. Bhg. Prof/ Prof. Madya/ Dr/ tuan/ puan menerima pelantikan ini amat dihargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian.

" **KOMITED MEMBAWA PERUBAHAN DALAM PENDIDIKAN** "

Yang benar,

**(PROFESOR DR. MAHZAN BIN ARSHAD)**

Dekan

Institut Pengajian Siswazah

sk :Dekan Fakulti Sains dan Matematik  
Timbalan Dekan (PSP) Fakulti Sains dan Matematik  
Fail IPS  
Fail Pelajar  
Mohd Sahli bin Muda  
Kg. Baloh, Bukit Payong,  
Marang,  
21400 Kuala Terengganu Terengganu